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 Bilindiği üzere Trabzon Merkez’de bulunan 2010-2011 eğitim–öğretim 
döneminde açılmış olmasına karşın gerek ders çeşitliliği ve kalitesi gerekse 
ulaşım kolaylığı açısından öğrenci ve velilerin tercih ettiği Trabzon Sosyal Bilimler 
Lisesi’nin Maçka ilçe sınırları içinde il merkezinden yaklaşık 13 km. 
uzaklıktaki Esiroğlu Beldesine taşınması söz konusudur. Taşınma kararı ortaöğretim 
kurumlarına geçişe ilişkin Seviye Belirleme Sınavı (SBS) sonuçlarının açıklandığı 
dönemde kamuoyuna duyurulmuştur. 

Buna göre; 

1. Söz konusu Lisenin mevcut haliyle öğrenci kapasitesi nedir? Öğrencilerin kaçı 
yatılı olarak kalmaktadır? Derslik ve pansiyon mevcudu nedir? 

2. Lisenin taban puana göre ülke genelinde ve Trabzon’da başarı sıralamasındaki 
yeri nedir? 

3. Taşınma kararı alınmadan önce velilerle istişare yapılmış mıdır? Yapılmamışsa 
bunun nedeni nedir? 

4. Taşınma kararının SBS sonuçlarının açıklandığı dönemde kamuoyuna 
duyurulmasını doğru buluyor musunuz? 

5. Liseyi Merkez’de bulunması nedeniyle tercih eden öğrenci ve velilere tercihler 
yapılmadan önce taşınma ile ilgili herhangi bir açıklama yapılmamış olmasını 
nasıl değerlendiriyorsunuz? 

6. Taşınma kararı nedeniyle mağdur olan öğrencilerin mağduriyetini gidermek için 
ne yapmayı düşünüyorsunuz? 

7. Taşınma kararından vazgeçip öğrenci velilerinin istekleri doğrultusunda liseyi 
Trabzon Merkezde muhafaza etmeyi düşünüyor musunuz? 

8. Taşınma kararında Trabzon İl Milli Eğitim Müdürü'nün “Bu 
okulda öğrencilerin bir kısmı yatılı olarak okulda kalıyor. … Erkek öğrenciler ile 
kız öğrenciler aynı binada altlı üstlü kalıyor. Aynı merdiveni 
kullanarak istirahata çekiliyor. Aynı merdivenleri kullanarak uyumaya gitmeleri 
inanın beni iki yıldır rahatsız ediyor ve diken üstünde oturmama sebep 
oluyor”’ sözlerinde vücut bulan ve öğrencilerle idarecileri zan altında bırakan 
anlayışın etkisi var mıdır? 


